



Ottawa Police Service Board
Agenda

Meeting #: 107
Date: Monday, September 30, 2024
Time: 5:00 pm
Location: Electronic Participation
Members: Chair: Salim Fakirani, Mayor Mark Sutcliffe, Councillor Cathy Curry,
Vice Chair: Marty Carr, Michael Doucet, Peter Henschel, Dave Donaldson

-
1. Notices and meeting information for participants and members of the public

This meeting may be viewed online on the Ottawa City Council YouTube Channel or via
<https://us02web.zoom.us/j/85913733928>

Accessible formats and communication supports are available, upon request.

2. Declarations of Interest
3. Consideration of Motion to Move In Camera

That the Ottawa Police Service Board adjourn the public portion of its meeting to move In Camera to discuss the following subject matter in accordance with Section 44(2) of the *Community Safety and Policing Act, 2019*:

1. Labour Relations Matter
4. Adjournment



Commission de service de police d'Ottawa
Ordre du jour

N° de la réunion : 107
Date : le lundi 30 septembre 2024
Heure : 17 h 00
Endroit : Participation par voie électronique
Membres : Président: Salim Fakirani, Maire Mark Sutcliffe, Conseillère Cathy Curry, Vice-présidente: Marty Carr, Michael Doucet, Peter Henschel, Dave Donaldson

1. Avis et renseignements concernant la réunion à l'intention des participants à la réunion et du public

Cette réunion pourra être visionnée en ligne sur la chaîne YouTube du Conseil municipal d'Ottawa ou au moyen de Zoom

<https://us02web.zoom.us/j/85913733928>

Des formats accessibles et des soutiens à la communication sont offerts sur demande.

2. Déclarations d'intérêt
3. Examen d'une motion de huis clos

Que la Commission de service de police d'Ottawa lève la séance en ce qui concerne la partie publique de sa réunion et procède à huis clos pour la discussion du point suivant, conformément au paragraphe 44(2) de la *Loi de 2019 sur la sécurité communautaire et les services policiers* :

1. Question de relations de travail
4. Levée de la séance